
Vergadering bestuur Belangenvereniging Buitentheater 
6 maart 2023, 10.00 uur, te Amersfoort 
 
Aanwezig: Guido Bevers, Maartje Keijzer, Aat Dirks, Richard Neef, Hein te Riele 
Afwezig: Femke Luyckx. 
 
SamenvaFend verslag opgesteld door Hein. 
 

1. Opening 
Hein heet een ieder welkom op deze live-bestuursvergadering! Bericht van verhindering van Femke. 
 

2. Vaststellen agenda 
Conform voorstel. 
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Aat meldt dat de contribuNe-facturen begin april verzonden gaan woorden, e.e.a. in afstemming met 
Claudia. 
Voor nieuwe leden in het 4e kwartaal, geldt voor dat jaar een contribuNe van 50%. 
 

4. Verslag bestuursvergadering 07 02 2023. 
Ten onrechte is genotuleerd dat Maartje een eerste inventarisaNe zal doen m.b.t. ‘historie 
Buitentheater’.  
Het verslag wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
N.a.v.: Richard zal zich samen met Linda verder bezig gaan houden met ‘historie buitentheater’; een 
afzonderlijk te benoemen werkgroep is nu niet aan de orde. Bestuur is benieuwd naar mogelijke 
uitkomsten en wil deze zeker ook goed gaan communiceren met de leden. 
 

5. Stand van zaken m.b.t. Denktank, Werkgroepen 
Er is een langdurig gesprek over de voortgang, de onderlinge communicaNe, en ook over de 
selecNeve en niet-communicaNe. Conclusie is dat we als bestuur geprobeerd hebben te komen tot 
een verbetering van de werkwijze, de onderlinge afstemming en zeker ook verbetering van de 
communicaNe. Het blijkt echter dat de inzet van het bestuur, mede op verzoek van leden van de 
Werkgroep Professionalisering, niet unaniem gedeeld kan worden; er zijn vragen en 
onduidelijkheden, en mogelijk ook ongenoegens. Deze worden helaas selecNef gecommuniceerd, 
waardoor er nu nog geen duidelijk beeld is. 
Richard gee[ ook aan twijfels te houden over de gemaakte afspraken en besluiten van het bestuur in 
deze. 
We zijn nu vanaf medio juni 2022 met elkaar in gesprek hierover. In de laatste Ledenvergadering 
hebben we hierover een duidelijk voorstel gedaan, dat ook unaniem is aangenomen. Echter de 
realiteit blijkt toch (nog) een andere te zijn. 
Het is van belang deze impasse te doorbreken, om te voorkomen dat er een onwerkbare situaNe gaat 
ontstaan, er het gevaar is dat (bestuurs)leden gaan a`aken, etc. 
We willen ons bovenal bezig blijven (gaan) houden met de inhoud van de BB, en meer stappen gaan 
maken in de zo noodzakelijke professionalisering van het Buitentheater (inhoudelijk-arNsNek én 
organisatorisch). Hierbij is het inhoudelijk (filosofisch) gesprek door de makers van Buitentheater 
(leden BB) van groot belang. Vandaar ook het voorstel tot de zgn. Denktank. 
De analyse van de huidige stand van zaken, met daarbij ook de input van Richard, leidt tot het 
voorstel om als bestuur op korte termijn in gesprek te gaan met onze leden Norbert Busscher, Yvonne 
van den Akker, en Marco Bonisimo. Hein zal hen vragen of zij dit gesprek ook willen, en zo ja, om te 
komen tot een live-afspraak. De eerste opNe kan de volgende bestuursvergadering zijn: 27 maart 
2023/10.00 uur/Amsterdam. 
BB Café: is iniNaNef van Richard. Hein zal zoom aanmaken en doorsturen. 



6. Nieuwsbrief en Website 
Voorstel voor verbetering website is akkoord. Is ook goede bijdrage aan verbetering van de interne en 
externe communicaNe. 
Nieuwsbrief: posiNef ontvangen. Voorgestelde werkwijze en verzending ook akkoord. 
Werkgroep Nieuwsbrief en Website blij[ voorlopig bestaan uit Yvonne, Guido, Femke, en Hein, met 
ook deelname van Claudia. 
EindredacNe Nieuwsbrief namens bestuur: Femke en Hein. 
Mogelijkheid blij[ om tussenNjds afzonderlijke berichten te versturen; bij voorkeur wel beperkt. Het 
mailadres leden@ zou beperkt beschikbaar moeten zijn. Vraag aan de Werkgroep is om te komen 
met voorstel. 
Werkgroep komt ook met voorstel voor gebruik social media-kanaal voor en door de leden, een soort 
snelle vorm van een ‘prikbord’ (komt op de website te vervallen). 
 

7. Fair PracMce 
Het onderwerp ‘fair pracNce’ leent zich prima voor een gesprek in de Denktank. Richard zal dat gaan 
bespreken. 
De noNNe van Spoffin kan mogelijk dienen als aanleiding. Hein zal Alfred Konijnenbelt dit melden. 
Fair pracNce is geen vrijblijvend onderwerp meer. Ook binnen de CC is het een belangrijk agendapunt. 
Donderdag 9 maart is daarover weer een bijeenkomst. Hein zal onderliggende noNNe hierover 
doorsturen. Kan ook gespreksonderwerp zijn met FPK. 
 

8. STRTVSTVL en Meters Maken 
Het STRTVSTVL, 3 en 4 maart, in de nieuwe locaNe Ul[ hee[ potenNe! Er was al een redelijke 
deelname van leden BB. PosiNeve reacNes op contacten etc. Hein zal Rob Vugts reacNe sturen en hem 
vragen om een gesprek over de ediNe 2024 en wat wij verder kunnen bijdragen. 
Meters Maken: ruime deelname van groepen/leden BB. Hulde. Op korte termijn extra oproep naar 
leden BB om 26 maart te komen helpen bij organisaNe. AkNe: Guido. 
 

9. Volgende vergadering 
Maandag 27 maart: als gesprek (zie hiervoor) door kan gaan dan live te Amsterdam (10.00 uur), 
anders via zoom 10.00 uur. 
 
Volgende vergadering: 
 
Infodag FPK/leden BB 
Freiburg 
CC 
VBFN 
 
 
 
 
 


